
                             
 

  

Z A P I S N I K 

24. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, ki je bila v četrtek,  
17. decembra 2009, ob 16.00 uri v prostorih Občine Renče-Vogrsko. 

 

 
Sejo je sklical in vodil Aleš Bucik, ţupan Občine Renče-Vogrsko. Začela se je ob 16.00 uri. 
 
Vabljeni: člani občinskega sveta, člani nadzornega odbora, občinska uprava in mediji. 

 
Na začetku je bilo prisotnih 13 članov občinskega sveta, in sicer: Joţef Hvalica, Vanda Oţbot, 
Marjan Murovec, Nataša Podgornik, Katjuša Ţigon, Tomaţ Gregorič, Nevo Pregelj, Silvester 
Vončina, Vinko Jarc, Valter Mlečnik, Marjan Rutar, Radovan Rusjan in Gregor Kobal 
 
Opravičil se je: Samo Turel, Nikita Fajt je napovedala manjšo zamudo. 
 
Ţupan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 
 

 
Ad.1) Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
 
Ţupan predlaga naslednji dnevni red: 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Potrditev zapisnika 23. redne seje z dne 19. 11. 2009, 
3. Poročilo ţupana, odgovori na pobude in vprašanja in pregled sklepov prejšnje seje, 
4. Vprašanja in pobude svetnikov,  
5. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

5.a  Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Glasbena 
šola Nova Gorica (poročevalec: Vladka Gal), 
5.b  Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Osnovna 
šola Kozara Nova Gorica (poročevalec: Vladka Gal), 

6. Predlog Odloka o zbiranju in prevozu komunalnih odpadkov v Občini Renče-Vogrsko – 
prva obravnava (poročevalec: Negovan Božič), 

7. Predlog sklepa o začasnem financiranju Občine Renče-Vogrsko (poročevalec: Beti Čufer), 
8. Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča (poročevalec: Negovan Božič), 
9. Razno. 

 
Ţupan da predlog dnevnega reda na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Dnevni red je sprejet. 
 
 
 
 
 



                             
 

  

Ad.2) Potrditev zapisnika 23. redne seje z dne 19. 11. 2009 
 
 
Ţupan da zapisnik v obravnavo. 
 
Vanda Oţbot predlaga, da se v 3. točki zapisnika popravi, da je potekala obravnava na UE 
Nova Gorica, glede obnove ceste skozi naselje Britof in ne skozi Bukovico. 
Ţupan se s predlogom strinja. 
 
Ţupan da zapisnik s popravkom na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Zapisnik 23. redne seje je potrjen. 
 
 
Ad.3) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje 
 
Ţupan poda poročilo:  
 
Nikita Fajt se je pridruţila ob 16:15 uri. 
Navzočih je 14 članov občinskega sveta. 
 
 

1. Ţupan pove, da je gospod Weitzer, na krajevno skupnost in na občino naslovil dopis 
glede Odloka o obratovalnem času gostinskih obratov. Pošiljatel se pritoţuje na določilo 
odloka, da mora gostinski obrat, če ţeli poslovati med 24.00 in 02.00 uro, imeti sklenjeno 
pogodbo z varnostno sluţbo. Kopijo dopisa so svetniki dobili kot gradivo na mizo.  

 
2. V gradivu, ki so ga prejeli svetniki na mizo, je tudi odgovor strokovne sluţbe občine 

Čečko Boštjanu. Skupina podpisnikov s prvopodpisanim Čečerko Boštjanom se pritoţuje 
na graditev stanovanjskega bloka v Bukovici. V pismu naslovljenem na UE Nova Gorica 
navaja, da je občina dala soglasje k graditvi tega objekta – in ta navedba ni resnična 
oziroma ni točna. 

  
Ţupan da besedo Nataši Gorkič Barle, da obrazloţi vprašanje o obratovalnem času. 
 
Nataša Gorkič Barle pove, da določba v veljavnem odloku določa, da lahko gostinski obrati ob 
petkih in sobotah obratujejo v podaljšanem obratovalnem času med 24.00 in 02.00 uro, če 
predloţijo soglasje KS in veljavno pogodbo z varnostno sluţbo. V času sprejemanja odloka je 
bilo precej teţav z gostinskimi obrati na Trgu v Renčah, zato se je zdela rešitev z varnostno 
sluţbo ustrezna. Tokrat se pritoţujejo lastnik objekta in lastnik okrepčevalnice Fata, saj naj bi bil 
varnostnik prevelik strošek. Teţava se je pojavila tudi z Ţaaja barom, ki si čez vikend ţeli 
obratovati do 24.00 ure, a nekateri sosedje ne soglašajo. 
Ţupan predlaga, da zadevo preučita Odbor za gospodarstvo in Odbor za druţbene dejavnosti. 
 

3. Ţupan pove v kateri fazi je javno naročilo za poslovilno stavbo v Renčah. 
 

4. Ţupan pove, da se je pozanimal na Goriških opekarnah glede transparenta, ki so ga 
postavili na meji krajevnih skupnosti. Goriške opekarne so v fazi pridobivanja soglasja 
pri Cestnem podjetju Nova Gorica. 

 



                             
 

  

5. Ţupan pove v kateri fazi je monitoring na smetišču Stara Gora. 
 

6. Ţupan pove, da proračuna danes ne bomo obravnavali in se bo le-ta uvrstil na dnevni 
red na januarski seji, saj bomo takrat imeli točnejše podatke glede sredstev - do takrat 
namreč zapadejo v plačilo vsi računi iz leta 2009. Pove, da je bilo letošnje leto za občino 
najteţavnejše, saj se letos zaključujejo vse tri velike investicije. Napove, da bomo za 
naprej odpirali le tiste projekte, katere bomo lahko tudi uspešno finančno zaključili. 

 
Nataša Gorkič Barle poda poročilo o izvrševanju sklepov prejšnje seje: 

 Sklep o potrditvi mandata nadomestnega člana občinskega sveta je bil vročen g. 
Mariju Rutarju. 

 Prav tako mu je bil vročen sklep o imenovanju nadomestnega člana komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

 Odlok o ustanovitvi reţijskega obrata je bil objavljen v Uradnih objavah v občinskem 
glasilu, št. 9/09. 

 Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu Občine Renče-Vogrsko za 
leto 2009 je bil objavljen v Uradnih objavah v občinskem glasilu, št. 9/09. 

 Prav tako je bil v Uradnih objavah v občinskem glasilu, št. 9/09 objavljen sklep o 
financiranju političnih strank. 

 
 
Ad.4) Vprašanja in pobude svetnikov 
 

1. Vanda Oţbot: Krajevna skupnost Bukovica – Volčja Draga je dobila dopis, da mora do 1. 
1. 2010 kupiti kontejner za odlaganje odpadnih sveč in jo zanima, zakaj pade to na KS. 
Ostale KS to ţe imajo.  
Ţupan pove, da bomo to problematiko obravnavali v sklopu Odloka o zbiranju in prevozu 
komunalnih odpadkov. 
 

2. Vanda Oţbot: OŠ Renče je pisala na KS Bukovica – Volčja Draga, naj reši teţavo 
zbiranja mladine na igrišču, saj se povzroča škoda. Vanda meni, da je to v pristojnosti 
občine. 
Ţupan soglaša in pove, da se bo oddelek za druţbene dejavnosti uskladil z ravnateljem. 
 

3. Marjan Murovec: Zanima ga v kakšni fazi je odvodnjavanje na obvoznici.  
Ţupan pove, da je na isti točki kot na prejšnji seji. 
 

4. Marjan Murovec: Kdaj je umeščena obnova ceste skozi Bukovico v drţavni proračun? 
Rečeno je namreč bilo, da bo to v letih 2009, 2010 in 1011. Je kdo preveril, če je 
umeščena obnova v proračun za leto 2010? 
Ţupan pove, da je obnova ceste umeščena v drţavni proračun za leto 2010. 
 

5. Marjan Murovec: Na občino sem naslovil dopis, pa mi je bilo odgovorjeno le delno. Kdaj 
lahko pričakujem popoln odgovor? 
Beti Čufer pove, da je na vsa vprašanja odgovorila, ni pa odgovorila tako podrobno, kot 
je to zahteval Marjan Murovec, saj je to praktično nemogoče. V naslednjem mesecu pa 
mora pripraviti predlog proračuna in je nemogoče hkrati pripraviti podroben odgovor na 
tako obseţno vprašanje. Predlaga, da pride svetnik sam v računovodstvo in bo tako 
hitreje prišel do natančnega odgovora. 
 

6. Radovan Rusjan: Danes je od krajanov dobival telefonske klice, da kaj se dogaja z 
vodovodom, saj so ljudje brez vode? 
Ţupan prosi Marjana Murovca – nadzornega pri vodovodu – da pojasni kaj se dogaja. 
Marjan Murovec pove, da je res danes zjutraj zmrznil bypass. To se je zgodilo iz 
raznoraznih razlogov. 



                             
 

  

Silvo Vončina predlaga, da vodovodi dovolijo, da imajo ljudje odprte pipe in tako 
preprečijo , da voda zamrzne – na stroške vodovodov. 

 
 
Ad.5) Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 
 
5.a Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Glasbena šola 
Nova Gorica 

 
Ţupan preide na naslednjo  točko dnevnega reda, in sicer predlog sklepa o imenovanju 
predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica in preda besedo Vladki 
Gal. Vladka Gal pove, da februarja poteče mandat sedanjemu svetu zavoda in je zato potrebno 
imenovati novega predstavnika. 
 
Silvo Vončina, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, pove, da so 
se sestali in odločali med dvema kandidatoma: Radovanom Rusjanom in Gregorjem Kobalom. 
Čeprav sta oba kandidata primerna za to funkcijo, je komisija izbrala Gregorja Kobala, saj 
Radovan Rusjan nastopa ţe v vlogi podţupana Občine Renče-Vogrsko. 

 
Ţupan da na glasovanje predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda 
Glasbena šola Nova Gorica: 
  
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 12 
PROTI 0 
 
Sklep je sprejet. 
 

 
5.b Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Osnovna šola 
Kozara 
 
Ţupan preide k naslednji točki dnevnega reda, predlog sklepa o imenovanju predstavnika 
ustanovitelja v svet zavoda Osnovna šola Kozara in da besedo Vladki Gal. 
 
Vladka Gal pove, da je glede tega tudi razpravljal Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja in predlaga, da predsednik odbora pove svoj zaključek. 
 
Silvo Vončina predlaga da se podaljša mandat Nataši Gorkič Barle, ker je svoje delo do sedaj 
opravljala dosledno in odgovorno ter pove, da ima za to tudi ustrezno izobrazbo. 
 
Ţupan da predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Osnovna šola 
Kozara na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 14 
PROTI 0 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 



                             
 

  

Ad.6) Predlog Odloka o zbiranju in prevozu komunalnih odpadkov v Občini Renče 
Vogrsko – prva obravnava 
 
Ţupan preide k naslednji točki dnevnega reda, predlog Odloka o zbiranju in prevozu komunalnih 
odpadkov v Občini Renče Vogrsko – prva obravnava in da besedo Negovanu Boţiču. 
 
Negovan Boţič predstavi predlog odloka po členih. 
 
Nevo Pregelj, predsednik Odbora za gospodarstvo in proračun, pove, da odbor o tem še 
razpravljal, bodo pa to uvrstili na dnevni red naslednje seje. 
 
Ţupan opozori, da nam ta odlok nalaga veliko več obveznosti kot smo jih imeli doslej. Besedo 
da Marjanu Murovcu, predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
 
Marjan Murovec, predsednik Odbora za okolje in prostor, vpraša ali je ta odlok splošno 
predpisan z zakonom in ali velja za vse enako. 
 
Negovan Boţič mu obrazloţi, da so ta odlok v tej obliki sprejele vse ostale občine, sestavili pa 
so ga na Komunali d.d. 
 
Ţupan odpre razpravo.  
V razpravi so sodelovali: Marjan Murovec, Radovan Rusjan, Vanda Oţbot, Marjan Rutar, Nevo 
Pregelj, Silvo Vončina in Nikita Fajt. 
 
Na podlagi razprave se ţupan predlaga, da gre predlog Odloka o zbiranju in prevozu 
komunalnih odpadkov skupaj s tehničnim pravilnikom ponovno v prvo obravnavo na januarski 
seji. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 14 
PROTI 0 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
Odmor od 18.20 do 18.30 ure. 
 
 
Ad.7) Sklep o začasnem financiranju Občine Renče-Vogrsko 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda, sklep o začasnem financiranju Občine Renče-
Vogrsko in preda besedo poročevalki Beti Čufer.  
 
Beti Čufer pove, da bo ţupan sprejel sklep o začasnem financiranju in sicer za čas od 1.1. do 
31.3.2010. 
 
Ţupan pove da je sprejemanje sklepa o začasnem financiranju v pristojnosti ţupana in ţeli o 
sprejetju tega sklepa le  obvestiti občinski svet. 
 
Nevo Pregelj pove, da Odbor za gospodarstvo nima nikakršnih pripomb in z začasnim 
financiranjem soglašajo. 
 
 



                             
 

  

Ad.8) Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda - predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za 
odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča in preda besedo poročevalcu Negovanu 
Boţiču. 
 
Negovan Boţič pove, da je treba vsako leto s sklepom določiti vrednost točke, ki ga sprejme 
občinski svet in obrazloţi predlog, ki so ga dobili svetniki v gradivu. 
 
Nevo Pregelj pove, da na odboru za gospodarstvo niso imeli pripomb. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ţupan da na glasovanje sklep o določitvi vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 14 
PROTI 0 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
Ad.9) Razno 
 
Ţupan pove, da smo iz Drţavnega zbora prejeli gradivo – predloge pokrajinske zakonodaje. 
Občina lahko poda mnenje, ki pa za DZ ni obvezujoče. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi sta sodelovala Katjuša Ţigon in Radovan Rusjan.  
 
Glede na razpravo da ţupan da na glasovanje naslednji sklep:  »Za dne 11. 1. 2010 ob 16.00 
uri se skliče seja, na kateri bo občinski svet zavzel mnenje k predlagani pokrajinski zakonodaji.« 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 9 
PROTI 1 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob  18:36 uri. 
 
 
 
 
 
Zapisala: Ana Jovanka Stojanovska                                                 ŢUPAN 

Aleš Bucik 
  


